

Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal

Chief Executive Officer

Dubai Financial Markets

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم

رئيس تنفيذي

سوق دبي المالي

Greetings

Subject: Material information

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: معلومة جوهرية

Please be informed that Islamic Arab insurance Company - SALAMA PSC has sold during the period from Thursday 20th August 2020 to Thursday 27th August 2020 Four Million Five Hundred Thousand (4,500,000) shares out of Seven Million Five Hundred Thousand shares of its shares in the capital of Salama Cooperative Insurance Company, a Saudi joint stock company, for an average sale price of an amount of (14.19) Saudi Riyal per share. This will result in a cash inflow of 66 million Saudi Riyals and a positive effect on the profit of the company in the third quarter of the year. This sale has been conducted as per the Company's new strategy which is to focus on the local market, boost cash dividends to shareholders, and keep an eye for investments in the insurance sector in the UAE.

يرجي التكرم بالعلم بقيام الشركة الإسلامية العربية للتأمين - سلامة (ش م ع) خلال الفترة المتراوحة من يوم الخميس الموافق تاريخ 20 أغسطس 2020 إلى يوم الخميس الموافق تاريخ 27 أغسطس 2020 ببيع أربعة ملايين وخمسمائة ألف (4,500,000) سهماً من أصل سبعة ملايين وخمسمائة ألف سهماً التي تملكها في رأس مال شركة سلامة للتأمين التعاوني، شركة مساهمة عامة سعودية مدرجة، بمعدل سعر للسهم الواحد وقدره (14.19) ريال سعودي. سينتج من هذا التخارج تدفق نقدي للشركة بقيمة 66 مليون ريال سعودي وسيكون هنالك أثر إيجابي على نتائج الأرباح للربع الثالث للسنة. وتأتي عملية البيع في إطار الاستراتيجية الجديدة للشركة حيث تركز على العمليات و السوق الإماراتي، و دعم التوزيعات النقدية للمساهمين، والنظر في فرص استثمارية في الدولة في قطاع التأمين.

Yours faithfully

وتقبلوا فائق التقدير الاحترام

Sami Zouagui سامي الزواغي

Board Secretary أمين سر مجلس الإدارة



